

India

Living Hope – Pastor Joshua

Update

Praise God for the VBS programs in Taldi and Gosaba. Our church also supported a church in Ultadanga with funding and teachers for their VBS. A total of 440 children attended.

Prayer Points

- Schools are on summer break. Pray for the children and families who received essential supply packets.
- Pray for God's protection over the church as the current political situation creates challenges for ministry.
- Pray for wisdom and guidance for Living Hope as it considers structural changes in response to the political climate and non-FCRA situation.

Hills Academy – Rose

Update & Prayer points:

The ministry is doing well despite ongoing tensions in the area. The school's first-semester exams are underway and will conclude on June 12 before summer break begins. Please pray for the students, especially some boys who have struggled with discipline and have run away from the hostel on several occasions. Pray for God's protection over the students, wisdom and patience for the staff as they provide counseling and care, and for the students to grow in both character and their commitment to education.

Myanmar

Update & Prayer:

Sandar reports that ongoing fighting and airstrikes across Myanmar continue to cause widespread displacement and severe hardship for many families. As schools reopen, there is an urgent need to support displaced students, migrant schools, and volunteer teachers who are serving under difficult circumstances. Please pray for God's protection, provision, and comfort for displaced families, for children and youth whose education has been disrupted, and for the rebuilding and reopening of IDP schools. Also pray for the volunteer teachers who faithfully serve despite financial struggles and challenging conditions.

Nepal

Ebenezer Fellowship Church – Pastor Gambhir

Update & Prayer:

Pastor Gambhir expresses deep gratitude for continued support toward their church and seminary, which has encouraged youth involvement, ministry work, and education support for his family. He shares ongoing needs for a larger church space, transportation support for ministry visits, and future youth and children camps. He also urgently requests prayer for a seminary staff member who recently fell from a dormitory window and is now in ICU, asking for God's healing, protection, and speedy recovery, as well as continued provision and strength for their ministry.

宣教禱告運動：緬甸和印度

2026 年 6 月 8 日

印度

活望事工 — Pastor Joshua

感恩事項

感謝神，Taldi 和 Gosaba 的暑期聖經班（VBS）順利舉行。我們教會也提供資金及老師，協助 Ultadanga 教會舉辦 VBS。共有 440 名兒童參加。

代禱事項

1. 學校現正放暑假，請為收到生活物資包的兒童及家庭禱告。
2. 當前政治環境對教會事工帶來挑戰，求神保守並看顧教會各項事工。
3. Living Hope 因應政治環境及 FCRA 申請受限的情況，正考慮組織架構調整，求神賜下智慧與引導。

山區學校 - Rose

事工更新與代禱：

感謝神，雖然當地局勢仍然緊張，事工整體運作平安。學校第一學期期末考已開始，將於6月12日結束，之後進入暑假。請為學生禱告，特別是一些男生近來較難管教，曾多次逃離宿舍，需要學校老師及村民協助尋找。求神保守學生的安全，幫助他們專心學習、建立良好品格；也求神賜給老師和同工智慧、耐心與愛心，在輔導和照顧學生的事工上有從主而來的力量。

緬甸

喜樂與和平事工P&J Travel – Judson & Sandar

更新與代禱：

Sandar 報告指出，緬甸各地持續的戰鬥與空襲仍在進行，導致大量民眾流離失所，許多家庭面臨極大的困難與缺乏。隨著學校重新開學，對流離失所的學生、移民學校以及在艱難環境中服事的志願教師的支援需求十分迫切。祈求神的保護、供應與安慰臨到這些流離失所的家庭，也為教育受影響的兒童與青少年代求，求主帶領難民學校的重建與恢復，並記念那些在經濟與環境壓力下仍忠心服事的教師們。

尼泊爾

Ebenezer Fellowship Church –Gambhir 牧師

更新與代禱：

Gambhir 牧師感謝主並衷心感激持續的支持，這些支持在教會與神學院事工上帶來極大的鼓勵，也幫助青少年、家庭與教育事工的發展。他們目前仍有需要，包括更大的教會聚會空間、交通工具以便探訪信徒與服事，以及未來舉辦青年營與兒童營的計畫。另外緊急代禱事項，一位神學院同工近日從女生宿舍窗戶墜落，目前在加護病房，求主醫治、保守並賜下快速康復，也求神繼續供應他們的事工並加添力量。